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BROI.0012.6.6.2017 

 

 

Protokół nr 23/17 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 13 września 2017 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  13 

września 2017  roku o godzinie 12:10
 

otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pani Joanny 

Nowak –Kaźmierczak - Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności, Pani Moniki Leśniewskiej – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych, Pana Marcina Lewandowskiego – Dyrektora Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim.  

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 22/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  22 sierpnia 2017 r.  

5) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku,  

z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

6) Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej.  

7) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 
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Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 22/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  22 sierpnia 2017 r.  

5) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z 

uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

6) Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej.  

7) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 22/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 22 sierpnia 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 22/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 22 

sierpnia 2017 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 4 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 22/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z 

uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z 

uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Przewodniczącą o przedstawianie tematu. 

Pani Joanna Nowak–Kaźmierczak – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności poinformowała, że Powiatowy Zespół w roku 2016 dysponował 
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budżetem w wysokości 218.289 zł (z budżetu wojewody kwota 177.200 zł oraz z samorządu 

41.089 zł. )Wydatki stanowiły wynagrodzenie wraz z pochodnymi, umowy cywilnoprawne, 

zakup materiałów biurowych i wyposażenia, delegacje, wynajem lokalu, zakup usług 

remontowych i zdrowotnych oraz opłaty abonamentowe i pocztowe.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Radny Jerzy Pawłowski zapytał, jak długo czeka się na uzyskanie takiego orzeczenia? 

Pani Joanna Nowak–Kaźmierczak – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności poinformowała, że zgodnie z rozporządzeniem do 30 dni.  

Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał członków 

Komisji, kto jest za przyjęciem informacji Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań 

rzeczowych realizowanych przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we 

Włocławku, z uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 

2016 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z 

uwzględnieniem kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności we Włocławku, z uwzględnieniem 

kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2016 r.  

 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Na obrady przybyła Pani radna Jadwiga Fijałkowska w obradach uczestniczy 5 członków 

Komisji.  

 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim 

w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej.  

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Dyrektora o przedstawienie informacji. 

Pan Marcin Lewandowski – Dyrektor Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim  
poinformował, że zgodnie z art. 95 ust. 3 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego, interwencyjnego   lub specjalistyczno-terapeutycznego można umieścić, w 

tym samym czasie, łącznie nie więcej   niż 14 dzieci, oraz osób które osiągnęły pełnoletność 

przebywając w pieczy zastępczej, o których mowa w art. 37 ust. 2, z zastrzeżeniem ustępu 3a.   

Stosownie do postanowień tego przepisu wychowankom Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim, mającego siedzibę w zabytkowym pałacu, zapewnione będzie miejsce 

zamieszkania w dwóch nowo wybudowanych 14 osobowych domach. W związku z 

powyższym koniecznym stało się przekształcenie Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim w 

dwie placówki opiekuńczo-wychowawcze o nazwie ,,Przystań” i ,,Ostoja”. W myśl przepisów 

art. 6a i 6b ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym dających 

możliwość zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom organizacyjnym powiatu zaliczanym do 

sektora finansów publicznych, w celu optymalizacji wydatków ponoszonych na 

funkcjonowanie utworzonych placówek, Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza ,,Przystań” 

zapewni Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej ,,Ostoja” obsługę administracyjną, 



4 

 

finansową,  w tym rachunkową i sprawozdawczą, organizacyjną oraz specjalistyczną. W 

ramach zorganizowanej wspólnej obsługi, stosownie do zapisów art. 97 ust. 1a ustawy o 

wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, dyrektor placówki obsługującej będzie 

kierował placówką obsługiwaną przy pomocy wyznaczonego wychowawcy. 

Zgodnie z zapisem art. 19 ustawy z dnia 23 maja 1991r. o związkach zawodowych projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez reprezentatywną organizację związkową. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy podjęcie tej uchwały wiąże się z nowymi potrzebami 

administracyjnymi w sensie zatrudnienia nowych osób? 

Pan Marcin Lewandowski – Dyrektor Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim  
poinformował, że nie ma żadnych potrzeb jeśli chodzi o zatrudnienie nowych pracowników. 

Dopiero po przyjęciu prze radę regulaminów będzie można przystąpić do opracowania 

regulaminów organizacyjnych. Dyrektor nie przewiduje nowych naborów. Ten stan kadrowy 

jest wystarczający. Od kilku lat była prowadzona taka polityka kadrowa, aby nie było 

potrzeby dokonywania kolejnych zmian. Na tę chwilę jedna osoba zajmująca stanowisko 

kucharki odchodzi z dniem 30.09. na emeryturę. Ponadto jest 3 pracowników objętych 

ochroną emerytalną. Być może ktoś z tych osób zdecyduje się na wcześniejsze odejście. Na 

dzień dzisiejszy nie ma potrzeby dodatkowego zatrudnienia. 

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, czy ze względu na reorganizację i zmianę placówki 

placówka zamknie rok z podobnym budżetem jak w roku ubiegłym? Czy będą oszczędności 

w przyszłym roku z tego powodu? Kto wymyślał nazwy domów dziecka? Czy to był jakiś 

konkurs na nazwę? Czy to był pomysł dzieci? Radna uważa, że nazwy są bardzo poważne. 

Pan Marcin Lewandowski – Dyrektor Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim  
poinformował, że koszty będą się wiązały z kosztem utrzymania wychowanka. Dyrektor nie 

jest w stanie podać dokładnej wysokości kosztów, ponieważ zależało to będzie od pełnej 

obsady. Maksymalny koszt powinien wynieść od 4100 zł do 4400 na rok 2018. Budżet będzie 

dopiero opracowywany na przyszły rok. Będą duże oszczędności wśród kosztów utrzymania 

budynku (ogrzewanie, remonty  utrzymanie parku, którego już nie będzie). Jeśli chodzi o 

nazwy to odbywały się konsultacje zarówno  z wychowankami jak i wychowawcami. Pojawia 

się pytanie skąd takie nazwy. Dzieci same zaproponowały takie nazwy. Dyrektor podkreślił, 

że w placówkach już nie ma małych dzieci. Dzieci do 10 roku życia trafiają do rodzinnej 

pieczy zastępczej zgodnie z przepisami. Obecnie średnia wieku w placówce to 14+. Dzieci 

same to zaproponowały. Były również inne propozycje np. Jacek i Agatka. Dzieci 

zaproponowały „Przystań” i „Ostoja”, ponieważ takie miejsca kojarzą im się to z miejscem w 

którym jak życie da popalić można przystanąć, okrzepnąć i pójść dopiero w  dalsze życie. To 

było konsultowane z pracownikami, wychowankami i było to poddane pod głosowanie. To 

nie są w żaden sposób nazwy narzucone.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, co jednostka zamierza zrobić z  mieniem ruchomym, 

które zostało? Czy zostanie ono komuś przekazane? 

Pan Marcin Lewandowski – Dyrektor Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim  
poinformował, że w ubiegłym tygodniu dokonano przeglądu mienia ruchomego. Dyrektor ma 

przed sobą listę 43 pozycji na łączną wartość 77 000 zł, są to składniki mienia, która są 

możliwe do przekazania jednostkom. Jednostki zostały poinformowane. W dniu dzisiejszym 

zostanie rozpatrzone, które jednostki są zainteresowane, którymi składnikami, aby zgodnie z 

uchwałą przekazać je innym jednostkom. Zniszczone składniki systematycznie od początku 

roku były poddawane likwidacji. Reszta rzeczy zostanie zlikwidowana 30 września. Jeśli z tej 

listy pozostaną składniki, które nie będą się cieszyły zainteresowaniem innych jednostek 

wtedy zgodnie z uchwałą dyrektor wystąpi o wyrażenie zgody na przekazanie tych 

przedmiotów innym jednostkom. Wpłynął wniosek z KGW, że jeśli będą jakieś składniki 

możliwe do przekazania to chętnie je przyjmą.  

Wobec braku dalszych  głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w 

Lubieniu Kujawskim w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia 
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wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej  i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w 

Lubieniu Kujawskim w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej, który 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego Przewodniczący Komisji 

poprosił Panią Naczelnik  o przedstawianie tematu. 

Pani Monika Leśniewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  
poprosiła, aby członkowie Komisji w sowich gminach przekazali informację, ze w przyszłym 

roku będzie trzeba dokonać rejestracji wszystkich stowarzyszeń zgodnie z nową ustawa. Te 

stowarzyszenia, które nie dokonają nowej rejestracji zostaną wyrejestrowane  z mocy prawa.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że  warto byłoby, aby wydział  opracować informację 

zawierającą wzór dokumentów, które trzeba posiadać celem zarejestrowania takiego 

stowarzyszenia wraz z instrukcją ich wypełnienia.  

ani Monika Leśniewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych   
poinformowała, że taka informacja zostanie zamieszczona na stronie internetową,  pracownik, 

który zajmuje się stowarzyszeniami merytorycznie odpowiada  za stowarzyszenie stara się 

pomaga zarówno przy wnioskach tych dotacyjnych i umowach. To wszystko zmienia się od 

tego roku i stowarzyszenia mogą mieć problemy w tym zakresie.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. 

Wobec braku dalszych pytań  Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem Informacja Starosty Włocławskiego dotyczącej  ilości i zakresu działań 

działalności stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację Starosty Włocławskiego dotyczącą  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

7) Sprawy różne 

 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  
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8) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 13 

września  2017  roku o godzinie 12:45 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


